
Rapport från KPR (Kommunala Pensionärsrådet) möte 11 oktober 2022 

En utökning av äldreomsorgsplatser planeras till före detta Stadsskogsskolan med 60 platser. En 

styrgrupp har bildats, sedan tillsätts referensgrupper där vi kräver plats. 

Anhörigträffar har bildats på Tallåsen och där ingår chefer och personal. 

Nattbemanningen på Tallåsen ses över, förbättrad larmorganisation, sjuksköterskeorganisationen ses 

över, demensteamet ses över samt rekrytering av personal. 

Atmosfären beskrivs att vara förbättrad på Tallåsen, nu pratas det om glädje i huset. 

Utökning av enhetschefer på Ågården. 

Ett cykelråd planeras, var får man cykla, hur parkeras cyklar, problem med elsparkcyklarnas framfart. 

Frågan lämnas till SBB (Samhällsbyggnad Bergslagen). 

Vi har framfört vår åsikt om att busstidtabellen till Örebro måste justeras, inte som nu enbart med 

prioritering ställt mot jobbresor. 

Jerry Elvin 


